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Middelburg, 3 april 2023  

 

Onderwerp: Gebiedsvisie Rampweg Schouwen-Duiveland 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Vanavond bespreekt u de gebiedsvisie Rampweg. Eén van de gebieden die als aandachtsgebied is 

benoemd in de Kustvisie. ZMf en Natuurmonumenten zijn mee in de ontwikkeling van het 

aandachtsgebied, wij hebben zorgen (en vragen) over de omvang van de uitbreiding. Met deze brief 

brengen wij u daar van op de hoogte. 

 

Sinds de start van het visie traject voor het aandachtsgebied Rampweg zijn ZMf en Natuurmonumenten 

betrokken. Verschillende ontwerpen en scenario’s zijn tijdens het visie traject besproken. Wij zijn van 

mening dat met de visie een aantrekkelijker landschap wordt gecreëerd. Een landschap dat 

aantrekkelijker is voor mens, plant en dier. 

  

Een veel besproken onderwerp binnen de kustvisie zijn de uitbreidingsmogelijkheden. In de plannen die 

nu voorliggen zien wij dat er ruimte is voor 30% uitbreiding. Terwijl in de kustvisie 15% is vastgesteld. 

Tijdens het visietraject hebben de natuurorganisaties voor het aandachtsgebied Rampweg ook aan de 

ontwerptafel gezeten, het is ons bekend dat er een ontwerp was waarin 20% uitbreiding opgenomen 

was. Een verdubbeling van wat toegestaan is, vinden wij niet gerechtvaardigd. Wij hebben daarover 

zorgen, ook naar andere projecten toe. 

  

Zoals Provincie Zeeland aangeeft in haar inspraakreactie: Gesteld word dat de +15% regel (voor 

verduurzaming van initiatieven bovenop provinciale regels) in beginsel in strijd is met de provinciale 

Omgevingsverordening. Bij ruimere uitbreidingsmogelijkheden binnen een aandachtsgebied moeten alle 

gebiedspartners het eens zijn met de plannen. 

 

Wij zien uw reactie op onze inspraak met interesse tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Mede namens Natuurmonumenten 

 

 

 

 

Ira von Harras 

directeur  


